
Referat møte nr. 7 språkpolitisk utvalg   
Dato: 31.05.21  
Sted: Teams  
Til stede: Ingrid Marie Myklebust, Jógvan Helge Gardar, Endre Brunstad, Ann-Kristin Gujord, Rune 
Johan Krumsvik Maren Bjotveit, Hans-Petter Isaksen, Ingeborg Revheim (referent) 
Frafall: 
 

 

12/21: Merknader til innkalling eller referat fra forrige møte.  
 
Ingen merknader 

  

13/21: O-sak: Digitalt seminar om språkpolitikk ved europeiske universitet  
(del av LEIC-konferansen, https://www.conference.uki.vu.lt), 21.–22. oktober 2021 
 

14/21: O-sak: Språkpolitikk som tema i arbeidsmiljøutvalet ved UiB, 16. juni 
2021. Endre stiller og lager utkast til notat og sender på e-post. Vektlegge språk som nøkkel i 
inkludering i arbeidsmiljø. 
 

15/ 21: Vurdering og oppfølging av nettseminaret om språkpolitikk.  
 
Vurdering av programmet, form, deltakelse osv:   
- Ca 60-70 deltakere gjennom hele seminaret, de fleste fakultet påmeldt, deltakelse fra bl.a. HVL 

og NHH. Gikk litt på overtid, litt frafall da Olaug Nilssen avrundet. Kom flere spørsmål inn i chat 
underveis. Teams seminarmodul fungerte bra. 

- Presentasjonar frå seminaret: er sendt på epost til deltakere + ligger i Teams 
 

Synspunkt som kom fram, bl.a.:  
- Innspill fra Åse Wetås: språkarbeid bør inn i UiBs overordnede strategi og integreres i 

virksomheten ellers. F.eks. i planer for forskning, arbeidslivsrelevans/profesjonsutdanning 
- Innspill fra Kjemisk institutt: instituttene må være med i prosess for f.eks handlingsplan.  
 
Oppfølging/Handlingsplan som konkretiserer retningslinjene, vurdere ulike tiltak: 
- egen koordinator/kurs-koordinator 
- kartlegginger, råd/anbefalinger 
- mentorordning for språkopplæring av nye internasjonalt ansatte 
- språkkafé 
- medarbeidersamtale 
- rapportering 
- belønne arbeid med lærebøker på norsk/norske tidsskrift 
 
 
Oppfølging videre:  
- o-sak til AMU-utvalget 16. juni (Endre) 
- rektor har bedt om møte (Endre) 
- vurdere å invitere oss inn i  fakultetsstyrer, instituttledermøter, dekanlunsjer med rektor, 

avdelingsdirektør/dekandirektørmøter.  
 

https://www.conference.uki.vu.lt/


16/21: Sammendrag av ph.d.-avhandlinger 
Diskusjon: det bør ev. inn i ph.d.-reglement med krav om sammendrag på norsk og engelsk, definere 
omfang, mer omfattende enn pressemeldingen. 


